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PROTOKÓŁ Nr XII/2019
z obrad sesji 

Rady Miejskiej w Zabłudowie VIII kadencji
w dniu 29 października 2019 roku

(w sali sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Zabłudowie)
Początek obrad   - godz.10.00

W sesji uczestniczą:
Rada w składzie: 

1) Aleksiejczuk – Szotko Marta  radna

2) Borowski Jan radny

3) Charytoniuk – Michiej Grażyna I wiceprzewodnicząca Rady

4) Dobiecki Paweł radny

5) Drewnowski Dariusz Jacek radny

6) Giermaniuk Włodzimierz radny

7) Iwanowicz Agnieszka  radna

8) Kalinowski Marcin  II wiceprzewodniczący Rady

9) Kuna Antonina  przewodnicząca Rady

10)Kuźmicz Zdzisław radny

11) Kużel Justyna radna

12)Lewkowicz Janusz  radny

13)Michalczuk Andrzej  radny

14)Murawska Edyta Bogusława radna

Radny nieobecny: 

 Nikołajuk Mariusz radny,

Kierownictwo organu wykonawczego gminy, w osobach: 

 Burmistrz– Adam Tomanek

 Zastępca Burmistrza Wiesław Dąbrowski,

 Sekretarz Gminy Monika Lisowska,

 Skarbnik Gminy  Jolanta Iwaniuk

Sołtysi z  26 sołectw

Listy obecności uczestników sesji - w załączeniu.
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Obradom przewodniczy Przewodnicząca Rady Miejskiej 
w Zabłudowie –Antonina Kuna.

Przewodnicząca  Rady  dokonała  otwarcia  obrad  cytując  formułę:  „Otwieram  
XII sesję Rady Miejskiej VIII kadencji”, po czym przywitała przybyłych na posiedzenie
gości, a także burmistrza, skarbnika gminy oraz sołtysów. 

Prowadząca obrady, na podstawie listy obecności stwierdziła, że ilość obecnych
radnych  na  sali  obrad  zabezpiecza  regulaminowe  quorum  do  podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodnicząca rady zgłosiła dwa wnioski o rozszerzenie porządku obrad 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego i przedmiotu

działania stałych komisji  Rady Miejskiej  w Zabłudowie .  Projekt uchwały został

opracowany w związku z wpłynięciem w dniu 23 października 2009r rezygnacji  z

radnej  Justyny  Kużel  funkcji  członka  komisji  Kultury  Spraw  i  Społecznych  oraz

Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Ochrony Środowiska.

Wniosek został  przez Radę przyjęty w wyniku głosowania 10 głosów  „za”.

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej w Zabłudowie na 2019 rok. Projekt został opracowany w związku 
z wnioskiem radnego Pawła Dobieckiego zmianę planu pracy Komisji Rewizyjnej i 
objęcie kontrolą legalności, gospodarności finansowej oraz zgodności dokumentacji 
ze stanem faktycznym wykonania zjazdów z przepustami rurowymi  w pasie 
drogowym drogi gminnej Krynickie – Nowosady.

Wniosek został  przez Radę przyjęty w wyniku głosowania 13 głosów  „za”.

Po uwzględnień powyższej zmiany porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie proponowanego porządku obrad; 

2. Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym;

3. Sprawozdanie z  działalności  Burmistrza w okresie  międzysesyjnym, a  zwłaszcza z
wykonania uchwał Rady;

4. Wolne wnioski i informacje;

5. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  przeznaczenia  nieruchomości
zabudowanej  o  nr  106/1  w  obrębie  wsi  Krynickie  na  Centrum  Opiekuńczo  -
Mieszkalne

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany programu osłonowego w zakresie
zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Gminy Zabłudów;
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7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  terenów w rejonie  rzeki  Białej  oraz  drogi  krajowej  nr  19,  we  wsi
Kuriany w gminie Zabłudów - etap 1.

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian w budżecie  Gminy Zabłudów na
2019 rok;

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Zabłudów;

10. Wybór  ławników  sądowych  do  Sądu  Rejonowego  w  Białymstoku  i  do  Sądu
Okręgowego w Białymstoku;

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy
dzierżawy;

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wygaszenia  Gimnazjum  im.  G.
Chodkiewicza w Zabłudowie;

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  sołectwa  Łubniki
złożonego do funduszu sołeckiego na 2020 rok;

14.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  do  funduszu
sołeckiego na 2020 rok złożonego przez sołectwo Zagruszany;

15. Rozpatrzenie  petycji  w  sprawie  wdrożenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem
Interesów

16. Przedstawienie informacji o realizacji zadań oświatowych w 2018 roku;

17. Informacja o przeprowadzonej analizie oświadczeń majątkowych za 2018 rok;

18. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  zmiany  składu osobowego i  przedmiotu
działania stałych komisji Rady Miejskiej w Zabłudowie;

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany planu pracy stałych komisji Rady
Miejskiej w Zabłudowie na 2019 rok;

20. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 2  
Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej w Zabłudowie

W okresie  międzysesyjnym Pani Antonina Kuna brała udział  w posiedzeniach :
Komisji Budżetu, Spraw Lokalnych i Praworządności. Ponadto pełniła dyżury w biurze
Rady Miejskiej.  W trakcie  dyżurów przyjmowałam interesantów oraz nadawałam bieg
sprawom wpływającym do Rady Miejskiej.

Ad pkt 3
Informacja burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza

z wykonania uchwał Rady.
Zamówienia publiczne

W omawianym okresie rozstrzygnięte zostały następujące zamówienia: 
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1. Przetarg na przebudowę drogi gminnej nr 106892 B - ul. Kalwińskiej wraz z budową
drogi gminnej na odcinku od skrzyżowania z ul. Surażską do skrzyżowania z ul. Św.
Rocha w Zabłudowie wygrała firma SOLIDMAT Mateusz Regucki,  ul. Św. Rocha
34, 16-060 Zabłudów (oferta nr 2) - cena brutto: 959 400,00 zł;

2. Przetarg na remont pomieszczeń Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zabłudowie wygrała firma  ENERI Damian Sulewski, Boczki-Świdrowo 42, 
19-200 Grajewo (oferta nr 3) - cena brutto: 191 700,00 zł.

Wyjazdy, spotkania, konferencje  .

 7  października  2019r  Burmistrz  uczestniczył  w  związku  Gmin  Wiejskich

Województwa Podlaskiego. W trakcie spotkania wypracowano stanowisko w sprawie
przyjmowanego  kryterium  (obliczonego  wg.  dochodu  na  mieszkańca)
przyjmowanego  przy  ocenie  wniosków  o  dofinansowanie.  Kryterium  to  nie
uwzględnia potrzeb gmin wynikających z ich powierzchni;

 10  października  2019r  Burmistrz  wraz  z  zastępcą  odwiedził  nagrodzonego  przez

Marszałka  Województwa  za  zasługi  rzeźbiarza  z  Kaniuk  –  Pana  Włodzimierza
Naumiuka;

 Pan  Adam  Tomanek  brał  udział  w  wizycie  studyjnej  w  Krakowie.  Tematem

przewodnim było funkcjonowanie transportu publicznego;
 15  października  2019r  odbyło  się  posiedzenie  zarządu  Białostockiego  Obszaru

Funkcjonalnego. 
 18  października  2019r  nastąpiło  otwarcie  ofert  w  przetargu  na  zakup  energii

elektrycznej organizowanego w ramach grupy zakupowej BOF. Cena energii wzrosła
o 30 – 39% w stosunku do cen obowiązujących do tej pory;

 20 października  2019r  Burmistrz  uczestniczył  w uroczystym otwarciu  świetlicy  w

Kudryczach  po  remoncie.  Dzięki  aktywności  sołtysa,  pomocy  wolontariuszy  oraz
wsparciu gminy i środków unijnych udało się wyremontować wnętrze świetlicy oraz
ją wyposażyć.

 28 października Burmistrz spotkał się ze Starostą Powiatu Białostockiego. W trakcie

rozmów  uzyskał  zapewnienie,  że  w  budżecie  Powiatu  na  2020  rok  zostaną
zabezpieczone środki  mające  na celu  sfinansowanie  przebudowy skrzyżowania  we
wsi Tatarowce. 

Kontynuując,  Burmistrz  poinformował  o  uzyskaniu  przez  Powiat  Białostocki
dofinansowania na dwa odcinki dróg położonych na obszarze Gminy Zabłudów: 

 odcinek Borowiki – Rafałówka zostanie przebudowany za kwotę 7 100 000 zł,

z czego 25% będą stanowiły środki z budżetu Gminy Zabłudów,
 odcinek  Niewodnica  Nargilewska  –  Kudrycze  zostanie  przebudowany  za

kwotę ok. 5 100 000 zł, z czego 25% będą stanowiły środki z budżetu Gminy
Zabłudów i Gminy Juchnowiec Kościelny.

Kończąc  wystąpienie  Burmistrz  prosił  sołtysów  o  rozpowszechnienie  wśród
rolników  informacji  o  możliwości  składania  wniosków  na  odbiór  folii  po
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sianokiszonkach. Wnioski będą stanowić podstawę ubiegania się przez Gminę Zabłudów
o dofinansowanie z pilotażowego programu realizowanego przez Wojewódzki Fundusz
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.

Ad pkt 4
Wolne wnioski

W trakcie dyskusji głos zabierali kolejno:

 Sołtys wsi Żuki – Sławomir Józwowicz – pytał o termin przebudowy drogi Zabłudów

– Kudrycze. W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że drogę tę zgłoszono do Funduszu
Dróg  Samorządowych  i  wniosek  został  pozytywnie  rozpatrzony,  burmistrz  jednak
musiał  wycofać  się  z  dofinansowania,  gdyż  okazało  się,  że  zaprojektowana
nawierzchnia  nie  sprawdzi  się  w  dłuższym  okresie  czasu.  Projekt  został  już
zmieniony  i  ponownie  został  złożony  wniosek  o  dofinansowanie  przebudowy  tej
drogi w ramach Funduszu Dróg Samorządowych, tym razem z puli na 2020 rok.

 Sołtys wsi Zagruszany podziękował burmistrzowi i  jego pracownikom za wsparcie

inicjatywy  lokalnej  mieszkańców  wsi  Zagruszany  polegającej  na  remoncie
nawierzchni drogi.

 Mieszkańcy  wsi  Kucharówka  i  Rafałówka  przedstawili  żądanie  pozostawienia  w

budżecie  gminy  na  2019  rok  inwestycji  związanej  z  projektem przebudowy drogi
Kucharówka – Rafałówka – Zabłudów (pisemne wystąpienie  stanowi załącznik do
protokołu). Głos mieszkańców wsparli radni: Dariusz Jacek Drewnowski oraz Paweł
Dobiecki. W odpowiedzi na żądanie Burmistrz wyjaśnił, że prace nad dokumentacją
nadal  są  prowadzone.  Jednakże  z  uwagi  na  fakt,  iż  dokumentacja  nie  zostanie
ukończona w 2019 roku, w budżecie przesunięto środki z funduszu sołeckiego wsi
Kucharówka  przeznaczone  na  wynagrodzenie  projektanta.  Środki  te  zostaną
rozdysponowane zgodnie z wolą zebrania wiejskiego.

 Radna Grażyna Charytoniuk Michiej wnioskowała o wycięcie krzaków przy drodze

Ostrówki – Dawidowicze.
 Radna Edyta Murawska prosiła o poinformowanie opinii publicznej o planowanym

odstrzale  wilków.  Zastępca  burmistrza  poinformował,  że  procedura  jest  w  toku,  a
Gmina  obecnie  oczekuje  na  decyzję  w  tej  sprawie.  Nawiązując  do  tematu,  głos
zabrała  radna  Marta  Aleksiejczuk  –  Szotko  informując,  że  rolnicy  mogą  składać
wnioski o dofinansowanie zagrodzeń oraz flatr.

 Radny  Paweł  Dobiecki  pytał,  czy  wszystkie  protokoły  posuszowe  zostały  już

przekazane  Wojewodzie.  Zastępca  Burmistrza  wyjaśnił,  że  wielu  rolników  składa
wnioski  z  opóźnienie.  Wnioski  te  są  sukcesywnie  przekazywane przez komisje  do
Wojewody.

Ad pkt 5
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Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  projektu  uchwały  w  sprawie
zmiany przeznaczenia nieruchomości zabudowanej o nr 106/1 w obrębie wsi Krynickie
na Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne (druk nr 67/2019)

Pozytywną opinie do projektu uchwały wydała Komisja Infrastruktury, Rozwoju i
Ochrony Środowiska.

Rada  uchwałę  nr  XII/81/2019  w sprawie  zmiany  przeznaczenia  nieruchomości
zabudowanej o nr 106/1 w obrębie wsi Krynickie na Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne
podjęła  w  wyniku  głosowania:  13  głosów  „za”.  Uchwała  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad pkt 6

Kontynuując Rada rozpatrzyła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie
zmiany programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki
przez mieszkańców Gminy Zabłudów (Druk nr 68/2019)

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Kultury  i  Spraw
Społecznych

Rada  Uchwałę  Nr  XII/82/2019  w  sprawie  zmiany  programu  osłonowego  w
zakresie  zmniejszenia  wydatków  poniesionych  na  leki  przez  mieszkańców  Gminy
Zabłudów  podjęła  w  wyniku  głosowania  12  „za”.  Uchwała  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad pkt 7

Zastępca  Burmistrza  przedstawił  ogólne  założenia  projektu  uchwały  w sprawie
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  w  rejonie  rzeki  Białej
oraz  drogi  krajowej  nr  19,  we  wsi  Kuriany  w  gminie  Zabłudów  -  etap  1  (Druk  Nr
74/2019)

 Szczegółowo projekt omówił autor opracowania – Pan Radosław Szymanowski.

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Infrastruktury, Rozwoju i
Ochrony Środowiska.

Rada  Uchwałę  Nr  XII/83/2019  podjęła  w  wyniku  głosowania  głosów 11  „za”.
Uchwała stanowi załączniki do niniejszego protokołu.

Ad pkt 8

Skarbnik  Gminy  –  Jolanta  Iwaniuk  przedstawiła  projekt  uchwały  dotyczący
zmian w budżecie gminy Zabłudów na 2019 rok (Druk Nr 75/2019).

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw
Społecznych. 

W trakcie dyskusji głos zabierali radni:

Paweł Dobiecki zadał pytanie o termin refundacji kosztów budowy drogi w Kurianach
oraz wykorzystanie środków przeznaczonych w budżecie Gminy na budowę oświetlenia
ulicznego.
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W  odpowiedzi  Burmistrz  poinformował,  iż  termin  oraz  cała  kwota  dofinansowania
będzie znana po rozliczeniu całego projektu partnerskiego Skarbnik Gminy dodała,  że
kwota zwrotu z  tytułu inwestycji na drodze powiatowej wyniesie ok. 2 089 000 zł.

Odnośnie  budowy oświetlenia  drogowego  głos  zabrał  kierownik  Referatu  Gospodarki
Komunalnej  informując,  że  niebawem  zostaną  wykonane  programy  funkcjonalno  –
użytkowe i  zostaną zlecone wykonawstwa oświetlenia z funduszu sołeckiego. Ponadto
trwają  zlecone  roboty   wynikające  z  pozostałych  wniosków  i  będą  zakończone  30
listopada 2019r.

Radna Edyta Murawska pytała o termin oddania do użytku Przedszkola w Zabłudowie.

Zastępca  Burmistrza  wyjaśnił,  że  nadal  trwają  roboty  mające  na  celu  zabezpieczenie
połączenia ze starą częścią budynku przed przenikaniem wilgoci.

Rada  uchwałę  Nr  XII/84/2019  podjęła  w  wyniku  głosowania  głosów  12  „za”.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 9

Skarbnik  Gminy  –  Jolanta  Iwaniuk  przedstawiła  projekt  uchwały  dotyczący
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zabłudów na 2019 rok (Druk Nr 76/2019).

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw
Społecznych. 

Rada  uchwałę  Nr  XII/85/2019  podjęła  w  wyniku  głosowania  10  głosów  „za”.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 10

Rada  przystąpiła  do  wyboru  ławników  sądowych  do  Sądu  Rejonowego  w
Białymstoku i do Sądu Okręgowego w Białymstoku.

Prowadząca  obrady  poinformowała,  iż  Prezes  Sądu  Okręgowego  w  Białymstoku

pismem  z  dnia  18  maja  2019r  poinformował,  że  do  prawidłowego  działania  Sądu

niezbędne  jest  wybranie  ławników  m.in.  z  obszaru  właściwości  Rady  Miejskiej  w

Zabłudowie: 

Radni wraz z projektem uchwały otrzymali kopię stanowiska Zespołu ds. zaopiniowania

kandydatów na ławników z dnia 23 września 2019r.

Radni nie zabrali głosu w sprawie przedstawionego stanowiska.

Kontynuując, Przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z art. 160 ustawy o ustroju

sądów  powszechnych  rady  gmin  wybierają  ławników  w  głosowaniu  tajnym.  Mając
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powyższe na uwadze  poprosiła o zgłoszenie w skład komisji skrutacyjnej trzech osób

spośród radnych.

W skład Komisji zgłoszono radnych:

 Pani Agnieszka Iwanowicz,

 Pani Marta Aleksiejczuk Szotko,

 Pani Edyta Bogusława Murawska

Radni  wyrazili  wole  pracy  w  komisji  skrutacyjnej.  Przewodnicząca  Komisji
Skrutacyjnej została radna Agnieszka Iwanowicz.

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  przedstawiła  Radzie  zasady  głosowania
tajnego, po czym zostało przeprowadzone głosowanie tajne.

Z  przeprowadzonego  głosowania  tajnego  został  sporządzony  protokół.  Odczytując
protokół, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej poinformowała, że ławnikiem  do Sądu
Okręgowego w Białymstoku, do orzekania w sprawach cywilnych został Pan Krzysztof
Godlewski, a ławnikiem  do Sądu Rejonowego w Białymstoku  do orzekania w sprawach
z zakresu prawa pracy została wybrana Pani Elżbieta Niekało.

Przewodnicząca rady poinformowała, że w wyniku głosowania tajnego  uchwała
Nr  XII/86/2019 w  sprawie  wyboru  ławników  na  kadencję   2020  -  2023
do Sądu Okręgowego w Białymstoku  i  do  Sądu Rejonowego w Białymstoku  została
podjęta.

Ad pkt 11

Kontynuując  Rada  rozpatrzyła  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umów
dzierżawy (Druk nr 73/2019 wraz z autopoprawką).

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Infrastruktury, Rozwoju i
Ochrony Środowiska.

Rada  Uchwałę  Nr  XII/87/2019  podjęła  w  wyniku  głosowania  10  głosów  12  „za”.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12

Sekretarz  Gminy  –  Monika  Lisowska  omówiła  projekt  uchwały  dotyczący
zakończenia działalności Gimnazjum w Zabłudowie   Druk Nr  77/2019

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Kultury  i  Spraw
Społecznych.
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Rada Uchwałę  Nr  XII/88/2019 podjęła  w wyniku głosowania  11  głosów „za”,  1  głos
„wstrzymujący”. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13

W kolejnym punkcie obrad, Rada rozpatrzyła projekt uchwały dotyczący wniosku
w sprawie przeznaczenia środków z funduszu sołeckiego na 2020 rok złożonego przez
sołectwo Łubniki (Druk nr 71/2019). Projekt omówiła inspektor Joanna Jakoniuk.

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw
Lokalnych i Praworządności.

Rada Uchwałę Nr XII/89/2019 podjęła w wyniku głosowania 12 głosów „za”. Uchwała
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14

Kolejny z rozpatrzonych przez Radę projektów uchwał dotyczył rozpatrzenia
wniosku  w  sprawie  przeznaczenia  środków  z  funduszu  sołeckiego  na  2020  rok
złożonego  przez  sołectwo  Zagruszany  (Druk  nr  72/2019).  Projekt  omówiła  inspektor
Joanna Jakoniuk.

Pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  wydała  Komisja  Budżetu,  Spraw
Lokalnych i Praworządności.

Rada Uchwałę Nr XII/90/2019 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. Uchwała
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 15

Kontynuując obrady Rada rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie petycji,  która
skierowana  została  do  Rady  Miejskiej  w  Zabłudowie  przez  Casus  Noster  Kancelaria
Radcy  Prawnego  Konrada  Cezarego  Łakomy.  Petycja  dotyczyła   wdrożenia  Polityki
Zarządzania  Konfliktem  Interesów.  Projekt  (Druk  nr  69/2019)  uwały  wraz  z
uzasadnieniem został  przygotowany w oparciu o opinię wydaną przez Komisję  Skarg,
Wniosków i Petycji przedłożoną wraz z projektem uchwały.

Uzasadnienie zreferowała inspektor Joanna Jakoniuk.

Rada Uchwałę Nr XII/91/2019 podjęła w wyniku głosowania 10 głosów „za”,  2 głosy
wstrzymujące. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 16

Rada wysłuchała informacji o realizacji przez Gminę Zabłudów zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. informację przedstawiła  sekretarz Gminy –

Monika Lisowska/



Strona | 10

Ad pkt 17

Informację o oświadczeniach złożonych na ręce Burmistrza Zabłudowa 

przedstawiła  sekretarz Monika Lisowska

Informację o oświadczeniach złożonych na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Zabłudowie przedstawiła inspektor Joanna Jakoniuk.

Ad pkt 18

Rada  Rozpatrzyła  projekt   uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  i
przedmiotu działania stałych komisji Rady Miejskiej w Zabłudowie  DRUK nr 78/2019

Uchwała Nr XII/92/2019 została podjęta w wyniku głosowania 11 głosów „za”. Uchwała
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19

Rada Rozpatrzyła projekt  uchwały w sprawie zmiany planu pracy stałych komisji
Rady Miejskiej w Zabłudowie na 2019 rok  DRUK nr 79/2019

Uchwała Nr XII/93/2019 została podjęta w wyniku głosowania 12 głosów „za”. Uchwała
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Zamknięcie obrad.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Antonina  Kuna
zamknęła  obrady  wypowiadając  formułę:  „Zamykam  XII  sesję  Rady  Miejskiej  
w Zabłudowie”. 

Podjęte  na  sesji  uchwały,  imienne  wykazy  głosowań  jawnych  oraz  nagranie  
z zapisem wizji i dźwięku stanowią integralną cześć niniejszego protokołu.

PRZEWODNICZĄCA RADY
Antonina Kuna
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PROTOKOLANT 

Joanna Jakoniuk 


